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This sprawling and often brutal novel, set in the rich farmlands of California's Salinas
Valley, follows the intertwined destinies of two families--the Trasks and the
Hamiltons--whose generations helplessly reenact the fall of Adam and Eve and the
poisonous rivalry of Cain and Abel. "A strange and original work of art."--New York
Times Book Review. (Literature/Classics)
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书评

读斯坦贝克的《伊甸之东》，感觉到一种很稀有的吸引力。小说将近七百页，读起来却
毫无对厚书的恐惧感。两个家族的家族历史，娓娓道来，叙述与抒情当中夹杂着准确妥
帖的议论，朴素而充满力量。情节不复杂，却能深刻而精确的反映人性的种种面貌。据
说这本小说在作者的作品中并不...  

-----------------------------

-----------------------------
蒂姆谢尔，这是希伯来文。《圣经.旧约.创世纪》第四章，亚当的儿子该隐杀了他的亲
兄弟亚伯，耶和华给了该隐一个记号，让他去住在伊甸园东边挪得之地。耶和华说，“
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他必恋慕你，你却要制服他。”“他”，是指罪恶，“却要”，却并不准确，原文是“
蒂姆谢尔”，这句的意思是“你...  

-----------------------------

-----------------------------
Lee, the Chinese-American housekeeper for the Trask family, is my favorite character in
East of Eden. He is forced to speak in the Chinese pidgin dialect that enables him to
survive in America. An orphan, he raises Adam's children after they are abandoned b...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
In uncertainty I am certain that underneath their topmost layers of frailty men want to
be good and to beloved. 生而无常，铅华褪去，善与被爱。
就我个人而言，《伊甸之东》是斯坦贝克对于人生终极善恶的探讨。我深表赞同。
Cathy 作为一个恶的终极代表。她可以利用性...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
Initial thought is one of the reason for PWB recommended this to Jodie, must because
of the psychopath character Cathy.. it is a good story of humanity and circle of life..
difficult to read through those long descriptive paragraphs, not sure it is best cho...  



-----------------------------
EAST OF EDEN John Steinbeck xi. The marriage fell apart in a way that allowed
Steinbeck to project onto Adam and Cathy a sense that men are passive and women
are angry. xi. Many critics deploy an Antaeus myth with Steinbeck and argue that the
perceived fall...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
这本书买了有一两年了吧，第一次就是没有心情继续读下去。
第二次拿起这本书才把它看完的，出奇的顺利。而且是随手翻到哪页看哪页的。
看书就是看一个故事。Steinbeck
讲述的故事没有太多的铺陈和人物，两家人就两条线，很清晰，很自然。有种行云流水
的感觉吧。 印象深的是Cath...  

-----------------------------
喜欢这本书的最大理由是饱满的人物形象，和诙谐精到却毫不艰涩的文字。读完这本，
也许可以学些讲故事的好办法来吧。 翻译也很好，记下译者：王永年。  

-----------------------------
初中时看CIPHER(双星记)提到一部根据这个小说改的电影 很好奇
在大学图书馆看到,就借来看 本书还算可以,但是对双胞胎母亲,个人不是很喜欢
有印象的描写还是CIPHER提到的经典台词"让你的孩子活下去"  

-----------------------------
读这本书 得花时间。不过之前
我建议先去读圣经，这样对故事更好理解。我最感兴趣的是里面那个变态的女人……  
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